

*(La version française suit)*

We are happy to share that the Office of the Federal Housing Advocate has launched a [dedicated online portal](#) where people can share their stories as well the solutions they would like to see for people living in homeless encampments.

The Federal Housing Advocate invites individuals and organizations across Canada, particularly people with lived experience of encampments and organizations that work with them, to contribute to [the formal review of homeless encampments](#) using the online portal.

Your submissions to the review will help the Advocate better understand the issue and develop findings and recommendations to present to the federal government. The Advocate will recommend systemic solutions to address the factors that lead to encampments, as well as shed a light on the daily struggles of the people who live there.

The online form has been designed to be simple and flexible. It contains two important parts:

- The form asks three questions for people to share their experiences and recommendations for promoting and protecting the human rights of people living in encampments. There is an option to upload a document, pictures and videos.
- The form also asks contact information in case the Advocate would like to learn more about your submission.

For more information about the review and the Advocate's work on this issue, please [visit our web site here](#).

If you have questions about the form, please send them to: [FHAsubmission-DFLsoumission@chrc-ccdp.gc.ca](mailto:FHAsubmission-DFLsoumission@chrc-ccdp.gc.ca)

Canada must do better at meeting people's vital needs for adequate housing and safety. By contributing to the review, you can help the Advocate to ensure that responses to encampments are centred on people's dignity and their human rights, including their right to adequate housing.

### **Stay connected**

Follow us on [Twitter](#) and [LinkedIn](#).

---

Nous sommes heureux de partager que le Bureau du défenseur fédéral du logement a lancé [un portail en ligne](#) où les gens peuvent partager leurs histoires ainsi que les solutions qu'ils aimeraient voir pour les personnes en situation d'itinérance vivant dans des campements.

La défenseure fédérale du logement invite les personnes et les organisations de partout au Canada, en particulier les personnes ayant une expérience vécue des campements et les organisations qui travaillent avec eux, à contribuer à [l'examen officiel des campements de personnes en situation d'itinérance](#) en utilisant le portail en ligne.

Vos observations aideront la défenseure à mieux comprendre le problème et à élaborer des conclusions et recommandations qui seront présentées au gouvernement fédéral. La défenseure recommandera des solutions systémiques aux enjeux qui mènent aux campements, ainsi qu'aux luttes quotidiennes des personnes qui y résident.

Le formulaire en ligne a été conçu pour être simple et flexible. Il contient deux parties importantes :

- Le formulaire pose trois questions pour que les personnes partagent leurs expériences et leurs recommandations pour la promotion et la protection des droits de la personne de ceux qui vivent dans des campements. Il y a une option pour télécharger un document, des photos et des vidéos.
- Le formulaire demande également des informations de contact au cas où la défenseure souhaiterait en savoir plus sur vos observations.

Pour plus d'informations sur l'examen et le travail de la défenseure sur cette enjeu clé, veuillez [visiter notre site Web ici](#).

Si vous avez des questions sur le formulaire, veuillez les envoyer à : [FHAsubmission-DFLsoumission@chrc-ccdp.gc.ca](mailto:FHAsubmission-DFLsoumission@chrc-ccdp.gc.ca)

Le Canada doit faire mieux pour répondre aux besoins essentiels des personnes en matière de logement et de sécurité. En contribuant à l'examen, vous pouvez aider la défenseure à veiller à ce que les réponses aux campements soient axées sur la dignité des personnes et leurs droits de la personne, y compris leur droit à un logement adéquat.

**Pour rester branché**

Suivez-nous sur [Twitter](#) et [LinkedIn](#).